
Erhvervsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 9. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 43
Det ser ud til, at pengeinstitutterne i større og større omfang ikke ønsker at følge
afgørelser fra Pengeinstitutankenævnet, oven i købet når der er tale om en-
stemmige afgørelser, der går imod pengeinstituttet. I kølvandet på de mange
skandalesager i pengeinstitutterne er der nu et hav af sager, som fortsat ver-
serer ved nævnet. Er ministeren enig i, at det ikke er rimeligt, at pengeinstitut-
terne ikke ønsker at følge det nævn, som i fællesskab er nedsat af forbrugerne
og pengeinstitutbranchen for at undgå tidskrævende og dyre retssager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Orla Hav (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Orla.Hav@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helge Sander
formand
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